
Elektrotehniško-računalniška         

strokovna šola in gimnazija Ljubljana 

Vegova ulica 4, 1000 Ljubljana 

 

Ljubljana, 24. 9. 2024 

 

 

 

Zapisnik 1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2024/25 

ponedeljek, 24. 9. 2024, ob 17. uri v učilnici 15 

 

 

Sestanek vodi predsednica Sveta staršev Adela Žigert po napovedanem dnevnem redu:  

 

1. Poslovnik Sveta staršev (gradivo) 

2. Potrditev zapisnika 3. sestanka Sveta staršev v š. l. 2023/24 (gradivo) 

3. Poročilo o delu Sveta staršev v š. l. 2023/24 

4. Volitve predstavnikov staršev v organe šole 

5. Letno poročilo šole za š. l. 2023/24 (gradivo) 

6. Letni delovni načrt za š. l. 2024/25 (gradivo) 

7. Vprašanja in pobude staršev 

 

Prisotni so predstavniki staršev 29-ih od skupno 36-ih oddelkov. Prisotna je ena namestnica, ki nima 

glasovalne pravice. Lista prisotnih je priložena zapisniku. 

Drugi prisotni: Aleksandar Lazarević, ravnatelj, Merlin Gulan Lokar, pomočnica ravnatelja, Mirjana 

Višnikar Ivić, pomočnica ravnatelja, Katarina Kotnik Ivačič, šolska svetovalna delavka 

Zapisnik: Marjeta Golob 

 

 

K 1. točki) 

Predstavniki staršev so skupaj z vabilom na sestanek prejeli Poslovnik Sveta staršev, ki je osnova za 

delovanje Sveta staršev. 

 

 

K 2. točki) 

Člani Sveta staršev, ki so bili prisotni na 3. sestanku Sveta staršev v lanskem šolskem letu soglasno 

potrdijo 

 

S k l e p  1: 

Zapisnik 3. sestanka Sveta staršev v š. l. 2023/24 je potrjen.  

 

 

K 3. točki) 

Predsednica poroča, da so bili v š. l. 2023/24 trije sestanki Sveta staršev, na katerih je bilo opravljeno  

vse, kar je v pristojnosti Sveta staršev. Na sestankih so obravnavali pobude staršev in izrekli tudi nekaj 

pohval. Zapisniki vseh treh lanskih sestankov so še objavljeni na spletni strani šole. 

 

 

K 4. točki) 

Nekaterim staršem, ki so bili imenovani za predstavnike staršev v organih šole je potekel mandat, ker 

so njihovi otroci zaključili šolanje na Vegovi, zato je potrebno izvoliti: 

- namestnika/co predsednice Sveta staršev,  

- predstavnika/co staršev v Svetu šole,  

- dva predstavnika/ci staršev v Upravnem odboru šolskega sklada in  

- predstavnika/co staršev v Komisiji za kakovost. 

 



Soglasno so potrjena naslednja imenovanja: 

 

S k l e p  2: 

Namestnica predsednice Sveta staršev je ga. Sabina Knaus (R2D) 

Predstavnik staršev v Svetu šole je g. Miha Merljak (G2A) 

Predstavnik staršev v Komisiji za kakovost je g. Niko Fabiani (E4A) 

Predstavnici staršev v Upravnem odboru šolskega sklada sta ga. Razija Agović Ramčilović (R1D) 

in ga. Andreja Lovrenčič (G1A) 

 

 

K 5. točki) 

Ravnatelj s prosojnicami predstavi Letno poročilo za š. l. 2023/24. Letno poročilo in predstavitvene 

prosojnice so člani prejeli skupaj z vabilom in so priloga zapisnika. 

 

Nekaj poudarkov iz predstavitve: 

V Poročilu je zajet pregled uresničevanja treh dolgoročnih ciljev:  

1. izboljševanje rezultatov naših dijakov, 

2. razvoj delavcev, 

3. razvoj spodbudnega delovnega okolja. 

 

Število dijakov je bilo lani nekoliko večje kot prejšnja leta (991). Izboljšala sta se tako uspeh šole 

(92,43%, leto prej 90,08%) kot tudi uspešnost dijakov ob koncu pouka. Nekoliko slabša je bila uspešnost 

v 1. letniku, ostali letniki so presegli predhodne rezultate. Tak trend pričakujemo tudi v prihodnje: v 

prenovljenih programih dijaki že v 1. letniku obravnavajo strokovne vsebine, s katerimi so se prej srečali 

šele v 2. in 3. letniku, zato lahko dijaki že v 1. letniku in ne šele v 2. ali 3. letniku ugotovijo, ali so izbrali 

pravi program/šolo in se po potrebi prešolajo.  

Prostor za izboljšavo: še vedno je potrebno izboljšati uspešnost ob zaključku pouka in ne s popravnimi 

izpiti. Z motiviranjem dijakov za sprotno delo bi to lahko dosegli. Dijake 4. letnika motivira matura, saj 

jo želijo uspešno opraviti že v prvem roku. 

Naši dijaki so bili tako na poklicni kot na splošni maturi zelo uspešni. Poklicno maturo je od 156 

četrtošolcev uspešno opravilo 97,44% dijakov, njihove ocene so bile, razen pri slovenščini, nad 

državnim povprečjem. Trije dijaki so zlati maturanti. Zaznali smo anomalijo pri maturitetnem izdelku. 

Dijaki, ki ocenjujejo, da v 4. letniku ne bodo uspešni, maturitetnega izdelka v oktobru niti ne prijavijo. 

Vendar je ocena maturitetnega izdelka edina ocena, ki dijakom ostane tudi če PM ne naredijo. Dijaki bi 

se morali potruditi, da bi v 4. letniku naredili vsaj izdelek. 

Od 40 dijakov, ki so opravljali splošno maturo, je ni opravil le en dijak. 56 dijakov srednje strokovne 

šole je opravljalo 5. predmet splošne mature, 51 je bilo uspešnih. Njihovi rezultati so bili višji ali enaki 

slovenskemu povprečju, dva dijaka pa sta dosegla pri matematiki najboljši rezultat (100%). 

 

Učitelji so se lani udeležili 85-ih izobraževanj, poleg tega je večina sodelovala v projektu Digitrajni 

učitelj. Ker smo imeli na šoli slepega dijaka, so imeli učitelji veliko izobraževanj in delavnic tudi na 

temo dela s slepimi in slabovidnimi. 

 

Pridobili smo povratne informacije o tem, kako dijaki ocenjujejo delo učiteljev matematike, 

družboslovja in računalništva. Učitelji so bili seznanjeni s svojimi rezultati ankete. S tistimi, katerih delo 

je bilo slabo ocenjeno, se je ravnatelj pogovoril. 

 

Z anketiranjem smo pridobili tudi povratne informacije o tem, kako dijaki in sodelavci ocenjujejo delo 

učiteljev-študentov. Rezultati so bili kar dobri, se pa bodo morali nekateri izmed njih še izbrusiti. 

 

Na pobudo staršev je  strokovnjak Zavoda za šolstvo pregledal teste iz matematike na popranih izpitih. 

Ugotovil je, da naloge niso pretežke, so pa preveč kompleksne, zato jih je potrebno razdeliti na več 

krajših nalog. Učitelji so se z ugotovitvami strinjali in jih že upoštevajo. Letos sledi pregled minimalnih 

standardov. 

 

Osrednji del strehe in stolpič na vrhu šole je končno obnovljen in se ga lahko, s sklepom gradbenega 

inšpektorata,  znova uporablja. Obnovili smo učilnico 11, v kateri sedaj lahko poteka tako praktični kot 



tudi teoretični pouk. Poenotili smo dokumentarni sistem, vse več imamo spletnih obrazcev, kupili smo 

opremo za mobilno učilnico in nekaj novih TV zaslonov. 

 

V Šolskem skladu smo zbrali 22.370,00 EUR, porabili smo 10.865,15 EUR, predvsem za pomoč 

socialno ogroženim dijakom, za izvedbo aktivnosti na mednarodnih tekmovanjih ter za nakup laserskega 

rezalnika. Ravnatelj se vsem staršem zahvaljuje za prispevke. 

 

• Dijaki oz. njihovi starši pošljejo vloge za finančno pomoč pri plačilu obveznih šolskih dejavnostih 

(npr. obvezne strokovne ekskurzije ipd.) na e-naslov uprava@vegova.si. Vloge bomo zbirali in jih 

nato obravnavali v paketu. Pri dijakih, ki so z odločbo CSD upravičeni do subvencije bo odobritev 

avtomatična. 

 

PUD lahko dijaki srednje strokovne šole opravljajo tudi v tujini, približno 30 jih gre vsako leto na prakso 

v tujino. Na vprašanje staršev, ali gredo lahko v tujino le najboljši dijaki ravnatelj odgovori, da 

zanimanje ni tolikšno, da bi dijake odslavljali, razume pa se, da dijaki, ki se prijavijo ne smejo imeti 

popravnih izpitov. Sredstva za izvedbo PUDa so v celoti zagotovljena iz projekta. Dijaki dobijo tudi 

nekaj žepnine. Tudi dijakom TGIM omogočamo praktično usposabljanje z delom v tujini.  

 

Starši so soglasno sprejeli 

 

S k l e p  3: 

Člani Sveta staršev so se seznanili s Poročilom o izvedbi Letnega delovnega načrta za š. l. 2023/24. 

 

 

K 6. točki) 

Ravnatelj s prosojnicami predstavi Letni delovni načrt za š. l. 2024/25. Letni delovni načrt in 

predstavitvene prosojnice so člani prejeli skupaj z vabilom in so priloga zapisnika.  

 

Nekaj poudarkov iz predstavitve: 

Dolgoročni cilji ostajajo isti: 

- kakovostni učni procesi, izboljšanje učnega uspeha in zmanjšanje osipa dijakov, 

- zagotavljanje stalnega strokovnega izobraževanja učiteljev, razvoj samoevalvacije in priprava 

učnih gradiv, 

- spodbujanje dijakov k sodelovanju in ustvarjanju na različnih področjih ter usposabljanje 

dijakov za samostojno in odgovorno delo. 

 

Probleme dijakov in razreda rešuje praviloma razrednik, sam ali skupaj z učitelji razreda na oddelčnem 

učiteljskem zboru. Če problemov ne morejo rešiti, se jih obravnava na programskem učiteljskem zboru 

(PUZ RAČ, PUZ ELE in GUZ). Šele kadar po tej poti problemov ni mogoče rešiti, se dijaki in starši pa 

tudi učitelji obrnejo na vodstvo šole. 

 

Vpis dijakov v letošnje šolsko leto je bil dober, želimo, da bodo šolanje na naši šoli tudi uspešno 

zaključili. 

 

Šola je pristopila k projektu TechXR, s pomočjo katerega bomo pridobili znanja in opremo na področju 

sodobnih tehnologij in navidezne resničnosti. Na šoli se izvajajo tudi drugi večji projekti: Erasmus+ 

KA1 in KA2; SPIRIT, Digitrajni učitelj, ... 

 

Šolska svetovalna služba se je okrepila. Imamo 5 svetovalnih delavk, ki pomagajo reševati probleme 

dijakov, tudi dijakov s posebnimi potrebami. 

 

Nadarjenim dijakom bomo ponudili dodatne dejavnosti (krožke, projekte, tekmovanja, raziskovalne 

naloge, ...), jim poiskali ustrezne mentorje in jim omogočili potrebne prilagoditve. Pomoč pri 

usklajevanju šolskih in izvenšolskih dejavnosti bomo nudili tudi dijakom športnikom in kulturnikom. 

 

mailto:uprava@vegova.si


Načrtujemo prenovo učilnice za praktični pouk K2, da bo primerna za praktični pouk in tudi za pouk 

splošnih predmetov, zamenjavo računalnikov v računalniških učilnicah, zamenjavo starih projektorjev 

s TV zasloni... 

 

Načrtujemo, da bomo s sredstvi šolskega sklada pomagali socialno ogroženim dijakom, ki bodo oddali 

prošnjo za pomoč pri financiranju obveznih šolskih dejavnosti, sofinancirali tekmovanja naših dijakov 

v tujini, in na pobudo Dijaške skupnosti Vegove sofinancirali šolske garderobne omarice in pokrito 

kolesarnico. 

 

Izvajanje LDN bomo spremljali s prijateljskim opazovanjem med učitelji ter s hospitacijami vodstva 

šole. 

 

Soglasno je bil sprejet 

 

S k l e p  4: 

Člani Sveta staršev so se seznanili z Letnim delovnim načrtom za š. l. 2024/25. 

 

 

K 7. točki) 

 

Posebna pohvala dijakom Vegove, ki na tekmovanju iz matematike dosegajo tako dobre rezultate. 

 

Pohvala za izvedbo naravoslovnega tabora v Savudriji in še posebej za aktivnosti s področaj 

astronomije. 

 

Starši so lansko leto prosili, da bi bile cene ekskurzij v tujino znane prej, ne šele januarja. 

Pomočnica ravnatelja pove, da so okvirne cene že znane. Cena ekskurzije v Rim za dijake 1. letnika 

gimnazije bo približno 500 EUR, za 2. letnik gimnazije (Praga-Dunaj) in 3. letnik gimnazije (Salzburg-

München) približno 400 EUR. Strokovna ekskurzija v tujino za dijake srednje strokovne šole bo 

organizirana le za 2. letnik. Cena za München bo 260 EUR in za Stuttgart 315 EUR. V ceno je vključeno 

vse, doplačila na poti niso potrebna.  

 

Starši opozorijo, da je potrebno razmisliti o smiselnosti ekskurzij, kjer so razdalje tako velike (München-

Berlin in Dunaj-Praga). 

 

Starši predlagajo, da bi bile tudi pri načrtovanih izletih krožka Vegovec potuje navedene vsaj okvirne 

cene. 

 

Urniki so tudi v letos velik problem, mrežni načrt ocenjevanja pa bi moral biti narejen do 15. 9. 

Ravnatelj se zaveda problemov in bo skušal urnik izpopolniti. 

 

 

Sestanek je zaključen ob 19:20. 

 

 

 

        Adela Žigert   

           predsednica Sveta staršev 

 

 

 

 

Kontakti: 

Svet staršev: adela.zigert@bic-lj.si 

PUD: maks.seme@vegova.si 

PUD v tujini: tanja.leder@vegova.si  

Poklicna in splošna matura: beti.kerin@vegova.si 
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